
Protokół nr XXl

Rady Gminy Bralin
z dnia 2 kwietnia 2012 roku.

Porzadek obrad:

1' otwarcie sesji i stwierdzenie praWomocności obrad.
2. UchWalenie porządku obrad.
3' Przyjęcie protokołu Ż ostatniej sesji.

4' sprawozdanie Wójta z dzialalności międzysesyjnej ireallzacji uchWał podjętych na poprzedniej
sesji.

5' Podjęcje uchWały w sprawie uchWalenia studiUm uWarUnkowań i kierunkóW zagospodarowania
Przestrzennego Gminy Bra lin.

6. Podjęcie uchwaly w 5praWie zacią8nięcia kredWu dłu8oterminowe8o
7' Podjęcie uchWały W spraWie Żatwjerdzenia ,,PlanU odnowy Miejscowości,, dla sołectwa Gola'
8' Podjęcie uchWały w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy Mieiscowości,,dla sołectwa

cŻermin'
9. Wolne głosy i Wnioski.

10' Zamknięcie posiedzenia'

Pkt 1} otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad.
otwarcia po5iedzenia o godzinie 15'00 dokonał przewodniczący rady Marek FIas i

_stwierdził, źe obecnych jest 14 na stan o8ólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami
prawa obradować ipodejmować prawomocne uchwały' Nieobecny: zbignieW Kosakiewicz.
Ponadto w sesji udzial wzięli Wójt Roman Wojtysiak, zastępca wójta Robert Kieruzal, skarbnik
Grażyna Mosch, 5ekretarŻ Zbj8nieW Łatka, radni powiatowi Karol Hjbner iŻenon Kasprzak'

Pkt 2) Ustalenie porŻądku obrad.
PrzewodnicŻący rady przedstaWił zebranym proponowany porządek obrad XXl sesji.

Rada porządek obrad przyjęła.iednogłośnie.

Pkt 3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Protokół z poprzedniej 5esji kontrolowali radni Roman Lemanik i Jan Leśniarek'
Kontrolujący nie Wnieśli uWas do treści protokołu'

PrzewodnicŻący obrad poddał pod 8tosowanie kontrolowany protokół'

Za przyjęciem protokołu słosowało 14 radnych'
Rada protokół Nr XX przyjĘła jednoglo5nie'

Pkt 4) sprawozdanie wójta Ż działalności międŻysesyjnej i realizacji uchwal podiętych na
poprzedniej sesji.

Wójt przedstawił spraWozdanie z realizacji uchWał podjętych na poprzedniej sesji:

Na 20 sesil podieto osiem uchwal:



1' Uchwała Nr 95 w sprawje zmian w budżecie gminy na rok 2012

Uchwalę prŻesłano alo Regionolnej Izby obtxchunkowej oraz do Wydzidlu Kartrc!i i Nodzoru
W jelkopalskjega U rŻędu W ojewóllzk iego.

2' Uchwata Na 96 w spftwie nie wyfużehto zgody na Wyodrębnienie W budźecie gminy na rok
2013 środkóW stanowiących fundusz sołecki'

Uchwołę przesłona da WydŻiołu Kontrali i NodŻoru WjeIkopolskjego Urzędu wajeWódzkiega.

3. Uchwała Nr 97 w sprawie prŻyjęcia Pro8ramu op]ekj nad zwierzętami bezdomnymi oraz
Żapobiegania bezdomnościŻwierząt na terenie 6miny Bralin '

Uchwdłę przeslano da Wydziołu Kontroli i NodŻoru Wielkapolskiego Urzędu WojewóclŻkiego,
uchWałq podlega pub1ikdcjiw Dzienniku Urzędowym Województwa Vlielkapo|skiego.

4. Uchwała NI98 w sprawje zatwierdzenia,,Planu odnoWY Miejscowości" dla sołectwa Tabor
Wielki.

Uchwołę przest'ono do WydŻiału Kontro|j i Nadzaru Wielkopalskiega U.ędu Wojewótlzkiego'

5' U€hwała Nr 99 w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy Miejscowości" dla sołectwa
chojęcin _ Parcele'

Uchwołę piesłrro da rt/ydziału Kontroli i Nadzaru wie}kopa|skjego Urzędu Wojewódzkiego.

_ 6' Uchwala Nr 100 W sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy Miejscowości" dla sotectwa
Mnichowice.

Uchwot'ę prŻes!dno do Wydzjot'u KantraIi i Nddzoru Wielkapalskiego UrŻędu Wojewódzkjego'

7' Uchwała Nr 101 w sprawie Żatwierdzenia ,,Planu odnowy Mie]'scowości" d|a solectwa Nowa
Wles <sią/ęca'

Uchwałę przeslona do Wydzjału Kantra1i j NÓdzolu Wielkapo]skiego Urzędu WajewódzkieEo.

8. UchwałaNr102 zmieniająca uchwałę Nr Vl/31/2011 Rady GminY Bralin Ż dnia 7 marca 2011
roku W sprawie przyjęcia tekstu jednolite8o Wieloletniego Pro8ramu lnWestycyjnego na lata
2009-2018.

Uchwolę prŻesłąno do Wy{1zjołu Kantra]i i NodŻoru Wielkapo1skiego Urzędu Wojewódzkiego'

slgMNlLL(Pls u rAcJF:

19.03.2012 - godz. 09.00 udział W debacie i sesji, godz' 18.00 udział W zebraniu Wiejskim W

Weronikopolu,

20.03.2012 udział W Powiatowej Radzie Zatrudnienia, godz. 11.00, 13.00, 14.00 udział W
uroczystościach jUbileuszy miesZkańcóW, W godzinach Wieczornych udŻiał W gali Pulsu

Tygodnia, na której został Wybrany 5amorządowiec roku 2011- cze5ław Balcerzak Wójt
Gmlny Rychtal,

2L-23.o3.2ot2 udziaI W Zjeździe WójtóW, BurmistrzóW j Prezydentów zorganizowanym przez
woKiss



26.03.2072 - Eodz. La.00 udzial w zebraniu wiejskim w Czerminie, Eodz. 20,OO zebranie
wiejskie w Goli,
27.03.2or2 - 2a.o3.2012 nieobecność z powodu choroby,
29.03.2012 udział W otwarciu centrum Kształcenia UstaWicznego zespołu szkół
Ponad8imnazjalnych W Kępnie, godz. 14'oo spotkanie Ż Mar5załkiem WojeWództwa,
30.03.2012 udŻ;ał W debacie pośWięconej studium uWarunkowań i kierunków
zagospodarowania prŻestrzennego Gminy Bralin'

Pkt 5) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia studiurn uwarunkowań ikierunkóW
zagospodarowania prŻestrzenne8o Gminy Bralin.

Wójt Gminy Bralin przystąpił do opracowania studium Uwarunkowań i kierunkóW
Żagospodarowania przestrzennego Gminy Bralin ponieważ dotychczasowy dokument
utracił aktualność. Zachodzące na obszarŻe gminY Bralin zmiany W zagospodarowaniu
terenóW, potrzeba WyŻnaczenia nowych terenów pod aktywizację gospodarczą oraz
budoWnictwo mieszkalne, a także plany dotyczące realiŻacji inWestycji z zakresu energetvki
Wiatrowej, Wpłynęły na potrzebę aktualizacji polityki przestrzenno'go5podarczej Gminy, w
postaci studium uWarunkowań i kierunkóW ŻagospodaroWania przestrŻenne8o.

Po uWŻględnieniu W studium ograniczeń Wynikających z uWarunkowań przyrodniczych,
krajobrazowych, infrastrukturalnych oraŻ naturalnych predyspozycjiterenu, wyodrębniono
konkretne tereny przeŻnaczone dla lokaliŻacji nowych inWestycji'

Z przeprowadzonej W 2008 roku oceny aktualności obowiązujące8o dokumentu
Wynikato, iż óWcze5n e ,,stu dju m" Wymaga aktualizacji'

Projekt studium uzyskał wymagane prawem uzgodnienia oraz został zaopiniowany
przez właściWe organy i inst}tucje. W toku sporządzania projektu dokUmentu ŻapeWniono
udział społeczeństwa W je8o opracowywaniu, poprŻez podanie do publicznej wiadomości
informacji o przystąpieniu do sporządŻenia studium oraz możliwości składania wnioskóW
oraz o Wyłożeniu projektu studium wrcz z plolnoŻą oddziaływania na środowisko do
W8lądu publicznego, a także o możliwości składania UWag'

Projekt studium byl W dniu 30 marca szczególowo omówiony przeŻ urbanistóW Więc W
dniu dŻisiejszym pytań i uwag do projektu nie zgłoszono.

PrzewodnicŻący rady zapytał cŻy radni będą głosowali nad nieuwzględnionymi uwagami do
studium pojedyncŻo czy rozstrzygną tę kwestię kompleksoWo'
33 nieuwzględnione uwa8i stanowią Załącznik nr 5 do projektu 5tudium'
Rada jednogłośnie postanowiła przeprowadŻić głosowanie nad 33 uWa8ami lącznie'
Przewodniczący rady zapytał kto jest za odrzuceniem uwag do projektu studium'
Rada jednoglośnie odlluciła prŻedstawione uwa8i'

P.Żewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchWałę W spraWie uchWalenia studiUm
uwaruńkowań i kierunkówzagospodarowania przestrzennego GminV Bralin.

Za prŻyjęciem Uchwaty 8łosowało 14 radnych'

Uchwała Nr )ul/103/2012 została prŻyjęta jedno6łośnie'

Pkt 6) Podięcie uchwaĘ w sprawie zaciągnię.ia kredytu długoterminowego.



W dniu 20 lutego kole8ium Rlo stwierdziło nieważność naszej uchWały W spraWie
zaciągnięcia kredytu długoterminowego z związku Ż uWagami kolegium co do konstrukcji
aktu' Nie mniejjednak Wydało pozytywną opinię o moŹIiWość spłaty planowane8o kredytu'
W budżecie 8miny na 2012 rok zapIanowano zaciągnięcie na rynku krajowym kredytu W
Wysokości 2'000'000,00 zl. Dzisiejsza uchWała jest wjęc konsekwencją przyjętych Żałożeń.

Kredyt zostanie przeznaczony na sfinansowanie deficytu budżetu GminY Bralin oraŻ
częścioWą sptatę Wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek.

Źródłem spłaty kredytu będą Wplywy z tytułu podatkóW lokalnych ora udziałóW W podatku
od osób fjzycznych.

Pytań iuwag do projektu uchwały nie zgłoszono'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę W sprawie zaciągnięcia kredytu
dłu8oterminoWego.

za plzyjąciem uchWały głosowało 14 radnych.

Uchwała Nr xxl/104/2012 została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 7) Podję.ie uchwały w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy Miejscowości" dla sotectwa
cola.

Pkt 8) Podjęcie uthwaly w sprawie Żatwieldzenia ,, Planu odnowy Miejscowości" dla
sole€twa czermin.

_zatwierdzenie ,,planóW odnowy Miejscowości" dla sołectw Gola i czermin dotycŻy
uchwalonych przez zebranje Wiejskie zmian W dokumentach zw:ązanych z ll etapem
remontu DomóW Ludowych w obu sołectwa.h' Realizacja projektóW ma prowadzić do
ŻWiększenia atrakcyjności miejscowości ipozwolić w W:ększym stopniu na WykorŻystanie
zasobów i walorów Go:i j czermina'

Pytań i uwag do projektów uchwał nie zgloszono'

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zatw;erdzenia ,,Planu
odnoWV Miejscowości" dla sołectwa Gola'

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych'

Uchwała Nr XXl/105/2012 została przyjęta jednogłośnie.

Przewodniczący obrad poddał pod 8łosowa n ie 'uchwałę W sprawae zatwierdŻenia ,,Planu
odnowy Miejscowości" dla sołectwa Gola.

za plzyjęciem uchWały 8łosowało 14 radnych.

UchWała Nr xxl/i06/2012 została przyjęta jedno8łośnie'

Pkt 9)Wolne glosy iwnioski.



> Wójt poprosił radnych żeby zwrócili 5ię na piśmie do RadY Powiatu o Wydanie opinii W

sprawie przystąpienia Powiatu Kępińskie8o do przebudowy drogi powiatowej Nr 5601P na

planowanyrn odcinkU pom iędŻV ,,Węzłem Bralin" dro8i s 8 do istniejącej drogi Nr 8.

Apel Rady Gminy Bralin do RadY Powiatu Kępińskiego stanowi :i,a.2'1ik do niniejszego
protokołu.

> zenon Kasprzak powiedział, że dla niego cała sprawa jest bulwersująca gdyż w obecnym

ZarŻądzie Powiatu nie ma śWiadomości podczas dyskusji na temat tego odcinka drogi.

członkowie Zarządu nie WiedŻą jaką ten odcinek ma długość, móWi się że od 1,5 do 2 km a W

rzeczywistości jest to okoto 7oo m. leżeli 700 m drogi _ W opinii radnego powiatowego -

miałoby powstać za 7'ooo'ooo,oo zł prawdopodobnie byłaby to droga taka jak obwodnica'

obecny zarząd nie ma szacunku dla poprzedników po to Źeby ta obwodnlca omijała Bralin w
sposób korzystny dla społeczeństwa gminy ipowiatu osobiście Wraz z wójtem zabiegał.

Poprzedni Zarząd zobowiązał się wspólnie z gminą - z tym, że zdaniem Zenona Kasprzaka -

nigdy nie mówiło się o Wkładzie finansowym _ do przeprowadzenia tej inwestYcji' Zenon

Kasprzak stwierdŻił, że dla niego jest to njepojęte że obecny Zarząd próbuje 5ię z tego
projektu Wycofać, uważa że robi 5ię krzywdę mieszkańcom nasŻej gminy, mieszkańcom tej

części powiatu, którzy jadąc na Wrocław będą korzystali z tego Węzła oraz jak sądzi róWnież

niektórym kierowcom jadącym z kierunku Namysłowa' Dla nie8o jest to przykra sprawa Więc

cieszy go podjęty przeŻ radę apel. Jest pewien, że W powiatowYm WPl Żagwarantowano

środki W Wysokości 2oo 3oo tysięcy złotych na ten cel dlateso ma nadzieję że przy

Wspólnym uporze łącznik zostanie wybudowany'

> Przewodniczący rady ztożył zebranym serdeczne życzenia Wielkanocne'

> zenon Kasprzak złożył wszystkjm najserdeczniejsze żVczenia śWiąteczne'

Pkt 10) zamknięcie posiedŻenia.

> PrzewodnicŻący rady podziękował Żebranym za udział w dzisiejszej sesji i o 8odzinie 16.00

zamknął posiedzenie XXl sesji'
Protokołrwała: Anna P]asecka

KoNTRoLUlĄcY:

1' PaWeł Narękiewicz:

2. Piotr PańczukI
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